## Press release



# Ooredoo ش.م.ق.ع.

# مجلس إدارة Ooredoo يُقر إعادة الهيكلة التنظيمية للشركة ويعيّن الشيخ ناصر بن حمد بن ناصر آل ثاني رئيساً تنفيذياً إقليمياً للمجموعة لمنطقة الشرق الأوسط

مع هذا التعيين الجديد، سيقوم الشيخ ناصر بالإشراف على عمليات Ooredoo في كل من الكويت وعُمان والعراق

الدوحة، قطـر – 16 ديسمبر 2024: أعلنت Ooredoo ش.م.ق.ع. (رمز تداولها ORDS) اليوم عن تعيين الشيخ ناصر بن حمد بن ناصر آل ثاني في منصب الرئيس التنفيذي الإقليمي للمجموعة لمنطقة الشرق الأوسط، وذلك اعتباراً من 16 ديسمبر 2024.

وكجزء من إعادة الهيكلة التنظيمية لمجموعة ونائب الرئيس التنفيذي للمجموعة. ويشمل الهيكل التنفيذي لشؤون الشركات للمجموعة ونائب الرئيس التنفيذي للمجموعة. ويشمل الهيكل الجديد منصبين للرئيس التنفيذي الإقليمي للمجموعة، يكون كل منهما مسؤولاً عن منطقة محدّدة؛ حيث سيتولى الشيخ ناصر الإشراف على عمليات Ooredoo في الكويت وعُمان والعراق، بينما سيواصل الرئيس التنفيذي الإقليمي للمجموعة لمنطقة شمال أفريقيا وشرق آسيا، السيد أحمد عبدالعزيز النعمة، في الإشراف على عمليات الشركة في كل من تونس، الجزائر، إندونيسيا، المالديف، وفلسطين.

ويتمتع الشيخ ناصر بخبرة واسعة تتجاوز 20 عاماً، قضى منها 15 عاماً في Ooredoo. وشغل مؤخراً منصب الرئيس التنفيذي لشؤون الشركات للمجموعة. وقبل ذلك، شغل الشيخ ناصر منصب رئيس الشؤون التجارية في Ooredoo قطر، حيث أشرف على كل من وحدات خدمات الشركات والأفراد والتسويق. كما تولى سابقاً منصب رئيس الأعمال التجارية في Ooredoo قطر، حيث

1



كان مسؤولاً عن إدارة الربح والخسارة بشكل كامل لمحفظة خدمات الشركات بما في ذلك خدمات الاتصال وتكنولوجيا المعلومات ومشاريع البنية التحتية الكبرى ومركز البيانات في قطر.

وبهذه المناسبة، قال سعادة الشيخ فيصل بن ثاني آل ثاني، رئيس مجلس إدارة مجموعة Ooredoo: "يتمتع الشيخ ناصر بسجل حافل من الإنجازات والتميز في قيادة عمليات عمليات المرحلة وتحقيق النمو. إن فهمه العميق لعملياتنا ورؤيته الاستراتيجية يؤهلانه لقيادة المرحلة المقبلة من النمو والتحول الإقليمي. نحن واثقون بأن قيادته ستعزز مكانة Ooredoo كممكن رقمي رائد في الأسواق التي نعمل بها."

ويتقدم مجلس إدارة Ooredoo والإدارة التنفيذية بأطيب التمنيات للشيخ ناصر في دوره الجديد.

-انتھی-

### معلومات عن Ooredoo

Ooredoo هي شركة اتصالات عالمية تغطي مناطق الشرق الأوسط، وشمال أفريقيا، وجنوب شرق آسيا. تقدم الشركة خدماتها للمستهلكين في عشر دول، وتمنح عملاءها تجربة لا تضاهى في قطاع البيانات من خلال مجموعة واسعة من المحتوى والخدمات بفضل شبكاتها المتطورة للاتصالات الجوالة والثابتة.

بلغت إيرادات Ooredoo 23 مليار ريال مع حلول 31 ديسمبر 2023، وتجدر الإشارة إلى أن أسهمها مدرجة في بورصة قطر وسوق أبو ظبى للأوراق المالية.

# Press release



#### Ooredoo Q.P.S.C.

# Ooredoo's Board of Directors Announces Organisational Restructuring and Appoints Sheikh Nasser Bin Hamad Bin Nasser Al Thani as New Group Regional CEO for the Middle East

New appointee to oversee Ooredoo's operations in Kuwait, Oman and Iraq

**Doha, Qatar, 16 December 2024:** Ooredoo Q.P.S.C. ("Ooredoo") – Ticker: ORDS today announced the appointment of Sheikh Nasser Bin Hamad Bin Nasser Al Thani as Group Regional CEO for the Middle East, effective 16 December 2024.

As part of Ooredoo Group's organisational restructuring, the roles of Group Chief Corporate Affairs Officer and Deputy Group CEO have been eliminated. The new structure introduces two Group Regional CEO positions, each responsible for a specific region. Sheikh Nasser will oversee operations in Kuwait, Oman, and Iraq, while current Group Regional CEO North Africa and East Asia, Ahmad Abdulaziz Al Neama, will continue to oversee operations in Tunisia, Algeria, Indonesia, Maldives, and Palestine.

Sheikh Nasser brings over 20 years of experience, 15 of which are within Ooredoo. Most recently, he served as the Group Chief Corporate Affairs Officer. Prior to this, Sheikh Nasser was Chief Commercial Officer at Ooredoo Qatar, where he oversaw the B2B, B2C and the Marketing units. Previously, he was Chief Business Officer at Ooredoo Qatar, responsible for end-to-end profit and loss accountability for Ooredoo Qatar's B2B portfolio including Connectivity, ICT, Mega Projects, and the Qatar Data Centre.

Sheikh Faisal Bin Thani Al Thani, Chairman, Ooredoo Group, said: "Sheikh Nasser has a proven track record of delivering excellence and driving growth within Ooredoo. His deep understanding of our operations, coupled with his strategic vision, positions him perfectly to lead the next phase of our regional growth and transformation. We are confident his leadership will further strengthen Ooredoo's position as a digital enabler in our markets."

Ooredoo's Board of Directors and management extend their best wishes to Sheikh Nasser in his new role.

#### - Ends -

#### **About Ooredoo**

Ooredoo is an international communications Company operating across the Middle East, North Africa, and Southeast Asia. It serves consumers and



businesses in nine countries, delivering Ooredoo a broad range of content and services through its advanced, data-centric mobile and fixed networks.

As of 31 December 2023, Ooredoo generated full-year Revenue of QAR 23 billion. Its shares are listed on the Qatar Stock Exchange and the Abu Dhabi Securities Exchange.